
 

Αθήνα, 9 Δεκεµβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κυρίους Υπουργούς : 

- Εθνικής Οικονοµίας κι Οικονοµικών  

- Εσωτερικών  

- Ανάπτυξης  

- Τουρισµού 

Θέµα : Η κατανοµή των κονδυλίων του επενδυτικού νόµου για τον τουρισµό αδικούν την 

Κεντρική Μακεδονία. 

Η κατανοµή των κονδυλίων του επενδυτικού νόµου (νόµος 4887/2022), στην κατηγορία “ενίσχυση 

τουριστικών επενδύσεων” αδικεί αισθητά την Κεντρική Μακεδονία. Συγκεκριµένα, όπως 

υπογραµµίζει µε την 693/21.11.2024 επιστολή της η Ένωση Ξενοδοχείων Χαλκιδικής, η Κεντρική 

Μακεδονία, παρόλο που εισφέρει το 9% στο τουριστικό εισόδηµα της χώρας, οι διαθέσιµοι 

επενδυτικοί πόροι του αναπτυξιακού νόµου που λαµβάνει ανέρχονται  µεσοσταθµικά σε 5%  του 

συνολικού προϋπολογισµού των εν λόγω επενδύσεων. Αυτό σηµαίνει ότι στην Κεντρική 

Μακεδονία δηµιουργείται επενδυτικό κενό στον τουρισµό, µε ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 

δυναµική ανάπτυξη µιας Περιφέρειας, η οποία παρουσιάζει διαχρονικά αναπτυξιακά ελλείµµατα 

και παλεύει για την αναπτυξιακή της σύγκλιση. Όπως υπογραµµίζει η Ένωση Ξενοδοχείων 

Χαλκιδικής, θα πρέπει άµεσα να ενταχθούν ώριµες κι εµβληµατικές τουριστικές επενδύσεις της 

Κεντρικής Μακεδονίας στον αναπτυξιακό νόµο, στα πρότυπα άλλων κλάδων και δράσεων του 

ΕΣΠΑ, όπως για παράδειγµα στην µεταποίηση. 

Επειδή είναι κρίσιµο να στηριχθούν οι τουριστικές επενδύσεις στην Κεντρική Μακεδονία. 

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί : 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2051

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/12/2024



Πως αιτιολογείται η ανισοκατανοµή των πόρων κι η χαµηλή επιλεξιµότητα σε σχέση µε την 

ενίσχυση των τουριστικών επενδύσεων στην Κεντρική Μακεδονία; 

Θα υπάρξει διόρθωση της υφιστάµενης κατάστασης, ώστε να ενταχθούν όσο το δυνατόν 

περισσότερες τουριστικές επιχειρήσεις της Κεντρικής Μακεδονίας στον αναπτυξιακό νόµο; 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάλαµα Κυριακή 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Πούλου Γιώτα 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Χρηστίδου Ραλλία




